
PROTOKÓŁ NR 10/11

z posiedzenia Komisji Oświaty i Kultury,

które odbyło się 13 września 2011 roku.

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 16:00. 

Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Maria Zielińska – Przewodnicząca Komisji,

2. Anna Klepacz,

3. Mariusz Kubiak,

4. Zbigniew Piątek,

5. Stanisław Schmidt.

Nieobecny usprawiedliwiony: Adam Bierowski.

Zaproszone osoby:

6. Mirosław Górecki,

7. Czesław Mikicki,

8. Andrzej Machnica,

9. Teresa Szczepańska,

10. Zofia Ujma,

11. Artur Wrona,

12. Mariola Tatowicz.

Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia.

2. Opinia  ws.  uchwały  w  sprawie  opłat  za  świadczenia  w  oddziałach  przedszkolnych  i 

przedszkolach prowadzonych przez Gminę Miejską Kowary.

3. Opinia dot. wniosków w sprawie dowozu uczniów SP 1 w Kowarach zamieszkałych przy ul. 

Zamkowej w Kowarach i w Kostrzycy.

4. Sprawy różne.

Ad. 1 Obrady otworzył i prowadził wiceprzewodniczący Komisji Oświaty i Wychowania p. Zbigniew 

Piątek.  

Ad.  2  Radni  i  zaproszeni  goście  omówili  projekt  uchwały  w  sprawie  opłat  za  świadczenia  w 

oddziałach przedszkolnych i przedszkolach prowadzonych przez Gminę Miejską Kowary.

Z  uzyskanych  informacji  wynika,  iż  w  oddziałach  przedszkolnych  nie  ma  potrzeby  organizowania  zajęć 

wykraczających poza tzw. „podstawę programową” a co za tym idzie, rodzice nie ponoszą żadnych kosztów 

związanych z pobytem dziecka w tym miejscu.

W przedszkolu rodzice korzystają z dodatkowych godzin opieki w różnym wymiarze, ponoszą za to opłaty,  

które są akceptowane.
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Komisja Oświaty i Kultury jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała wyżej wymieniony projekt uchwały.

 Ad. 3  Dotyczy rozpatrzenia pism skierowanych do Komisji  Oświaty i  Kultury w sprawie dowozu 

uczniów SP 1  w Kowarach:  jeden uczeń zamieszkuje  w Kostrzycy,  dwaj  przy  ul.  Zamkowej w Kowarach.  

Komisja zapoznała się z pismami i podjęła decyzje zawarte we wnioskach.

Ad. 4  Radni uważają,  ze należy przeanalizować sprawę dowozu dzieci  do kowarskich szkół (pod 

względem zgodności z prawem).

Członkowie Komisji zaplanowali wyjścia do przedszkola i kowarskich szkół. 

Wnioski Komisji:

1.  Komisja Oświaty i  Kultury zwraca się do p. Burmistrza z  wnioskiem o umożliwienie (w miarę 

posiadanych wolnych miejsc w autobusie szkolnym) przejazdu uczniowi SP 1 w Kowarach zamieszkałemu w 

Kostrzycy po uiszczeniu opłaty za bilet miesięczny.

2. Członkowie Komisji kierując się zasadą konsekwencji w postępowaniu wnioskują do p. Burmistrza 

o bezpłatny dowóz dwóch uczniów ze SP 1  w Kowarach zamieszkałych przy ul.  Zamkowej (…) (w miarę 

posiadania wolnych miejsc w autobusie szkolnym).

 

Protokołowała:                                                                                                                  Przewodnicząca

Maria Zielińska                                                                                                       Komisji Oświaty i Kultury
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